
Van: briefschrijver 

Verzonden: zo 7-01-2024 18.24 

Aan: griffie Doetinchem 

Onderwerp: gemeente Doetinchem 

 

 

Aan: raadsleden gemeente Doetinchem 

 

Almelo, 7 januari 2024 

 

Beste raadsleden van de gemeente Doetinchem, 

 

Ik begrijp dat je als gemeenteraadslid niet alle kennis tot je kunt nemen over het 

complexe en snel veranderende veld van het sociaal domein. Raadsleden zullen ook 

veel meer dan nu de boer op moeten om aan informatie te komen hoe het beleid 

uitpakt. Wachten op informatie vanuit het college, kan echt niet meer. 

Mijn verzoek is: neem s.v.p. eens contact op en oriënteer je ter plaatse over dit 

concrete geval. 

Met vriendelijke groet, Harry de Olde (raadslid gemeente Almelo) 

 

p.s.  

Een voorspoedig nieuw politiek jaar gewenst... 

 

Mail: 

Beste Harry de Olde, 

Ik kwam zojuist een mail van mij aan u tegen, met een overzicht  dd. 17.02.2022, 

het betrof een reactie op een Radio uitzending met u, waarin u naar voren bracht 

dat plaatselijke politici totaal onbereikbaar zijn voor hulp gevallen zoals de Wmo. 

Ik herkende dit direct bij mij, waarbij ik alle gemeenteraadsleden  heb 

aangesproken in mijn zaak,en ook geen enkele reactie terug kreeg van de diverse 

raadsleden. 

Ik heb een  Wmo onderzoek laten doen, met als uitslag dat ik moest verhuizen naar 

een Laagbouw Woning, zonder trappen. 

De zaak was urgent volgens de gemeente.  

 

Groetjes van inwoner gemeente Doetinchem 

 


